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Merk Péter, képviselő 

részére 

Tisztelt Képviselő Úr! 
Tisztelt Képviselő-testület! 

Ugyan van olyan, általában össze-visszavagdalkozó politikai vezető a kerül etben, aki a videoblogján 
üzeni , hogy Ön a rövidtávú politikai érdekek áldozata. és a Liva-malom is legfelj ebb csak egy 
kerékpáros pihenőhely lehet. Ezzel szemben én a tiszteletemet és a megbecsülésemet kívánom 
kifejezni azért a negyedszázados küzdelemért, amit az épített és te1111észeti örökségünkért folytat. 
Számíthat a támogatásomra. 

A kérdésé re válaszolva jelzem, hogy a műemléki védettséggel rendelkező Liva-malom épülete csak 
az előző önkormányzati ciklus végén került az önkom1ányzatunk tulajdonába. A ciklusváltást 
követően magunk is megdöbbenve tapasztaltuk azt, hogy mil yen siralmas állapotban volt akkor az 
épület és a telek. Elvadult növényzet és szemétte lep uralkodott rajta. 

A 2015 májusában született döntéseink meghatározták a feladatainkat, hiszen a műemléki épület 
állagmegóvása, hel yreállítása közös célunk. Így megkezdtük ennek érdekében a szükséges 
előkészítéseket is. Ma már az állagmegóvási és tető-helyreál lítás engedélyezési tervei elkészültek, 
fol yamatban van annak engedélyeztetése az illetékes kormányhivatalnál. Idén júliusban szerződést is 
kötöttünk az XXL Architect Tervezőirodáva l bruttó 3 175 OOO forint é1iékben építési 
engedélyeztetési tervek.re. A jövő évi költségvetésben pedig további forrásokat javaslunk biztosítani 
az állagmegóvás és tető-helyreállítás költségeire. Bízom benne. hogy jövő év végére már tető kerül a 
műemléki épületre. 

Természetesen, támogatom abban is, hogy közösen derítsük ki, hol vesztek el az e l őző időszakban a 
Liva-malom megmentésére szolgáló források. Tény ugyan, hogy a kerület társaságai a terül et 
őrzését, karbantartását ellátják, de kifizetésre került 7 és fél mi llió forint egy megvalósíthatósági 
tanulmányra is, egy bizonyos a Tebodin Hungary Kft-nek. Azt hiszem. ha kiderítjük a közpénz 
.. útját", az is kiderül, hogy valójában ki árulta el a rákospalotaiakat. pestújhelyieket. újpalotaiakat. És 
nemcsak a Liva-malom ügyében. 

Ha támogatjuk egymást, közösen elé1jük céljainkat. Ennek érdekében, kérem, fogadja el válaszomat. 

Budapest. 20 17. november ;.(" 

Tisztelettel, 

Hajdu László 
polgármester 


